
                Masfjorden kommune 
 
 

Møteprotokoll 

for 

Formannskapet 
 

Møtedato: 16.01.2018 

Møtestad: Møterom hjå Einekavane 

Møtetid: 12:00 - 13:15 

 

Felles møte mellom formannskapet og styret i Einekavane frå 10:30 - 12:00 inkludert lunch. 

 

Formannskapsmøte frå 12:00 - 13:30 

  
  

Frammøtte medlemmer Parti Rolle 

Karstein Totland H Ordførar 

Frode Langhelle H Medlem 

Siri Tangedal Kratzmeier Krf Medlem 

Geir Egil Haugsvær Sp Medlem 

  
  

Forfall meldt frå  medlem Parti Rolle 

Torill Torsvik Størkersen AP Varaordførar 

  

Frammøtte varamedlemmer Parti Erstatter medlem 

Janne Judith K. Sandnes Frp Torill Torsvik Størkersen 

  
Følgjande frå administrasjonen møtte: 
 Rådmann Svein Helge Hofslundsengen og rådgjevar Anne Kristin Rafoss som og førte møteboka.  
   

  



Sakliste 

Saknr Tittel 
        

001/2018 Godkjenning av innkalling og sakliste 

002/2018 Godkjenning av møtebok 

003/2018 2. gangs handsaming av reguleringsplan for Risnes tomteområde - Dragseidevegen 

004/2018 Drøfting oppstart av offentleg reguleringsplan for naustområde på Hosteland med 
omkringliggjande areal 

005/2018 Mindre reguleringsendring Hosteland sentrumsområde 

006/2018 Kulturminneplan for Masfjorden - vedtak av planprogram 

007/2018 Delegerte saker 

008/2018 Referatsak 

  

  



001/2018: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Innkalling og sakliste vert godkjend 

   

   

16.01.2018 FORMANNSKAPET 

Ordførar gjorde framlegg om at Janne-Judith Kvamsdal Sandnes (FrP) vart valgt til å skrive under 

møteboka. 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 

FS - 001/2018 VEDTAK: 

Innkalling og sakliste vert godkjend 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

002/2018: Godkjenning av møtebok 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Møtebok vert godkjend. 

   

   

16.01.2018 FORMANNSKAPET 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 

FS - 002/2018 VEDTAK: 

Møtebok frå 28.11.17 vert godkjend. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



003/2018: 2. gangs handsaming av reguleringsplan for Risnes tomteområde - 

Dragseidevegen 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Reguleringsplan for Risnes tomteområde vert i medhald av plan- og bygningslova sin § 12-12 
godkjent på følgjande vilkår:                                                                                                     

· Nytt  punkt 5.1.3 (LNFR-området) skal inn i føresegnene: 

Vegetasjonen mellom hyttene og sjøen skal  takast vare på.  

· Krav frå Statens Vegvesen som gjeld talverdiar på siktsoner og svingradius ved fylkesvegen 
skal påførast plankartet. 

                                                                                    

Det vert vist til planskildring, samt reviderte plankart og revidert føresegn dagsett 31.08.2017. 

   

   

16.01.2018 FORMANNSKAPET 

Saka vart drøfta. 

Framlegg til vedtak vart samrøystes tilrådd til kommunestyret. 

 

FS - 003/2018 VEDTAK: 

Reguleringsplan for Risnes tomteområde vert i medhald av plan- og bygningslova sin § 12-12 

godkjent på følgjande vilkår:                                                                                                     

· Nytt  punkt 5.1.3 (LNFR-området) skal inn i føresegnene: 

Vegetasjonen mellom hyttene og sjøen skal  takast vare på.  

· Krav frå Statens Vegvesen som gjeld talverdiar på siktsoner og svingradius ved fylkesvegen 

skal påførast plankartet. 

                                                                                    

Det vert vist til planskildring, samt reviderte plankart og revidert føresegn dagsett 31.08.2017. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



004/2018: Drøfting oppstart av offentleg reguleringsplan for naustområde på Hosteland 

med omkringliggjande areal 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Saka vert lagt fram til drøfting.  

   

   

16.01.2018 FORMANNSKAPET 

Saka vart drøfta. 

Formannskapet jobba fram følgjande framlegg til vedtak: 

Formannskapet ønskjer at det vert laga eigen reguleringsplan for naustområde på Hosteland 

med omkringliggjande areal og at saka kjem attende til formannskapet som oppstartsvedtak. 

Reguleringsplan for vegløysing  for fv 570 butikken på Hosteland til tunnelen, samt  kryss fv 

570 x fv 376 Yndesdalsvegen inkludert avkøyringa til Hosteland kai / Treet vert å kome 

attende til og vert framlagt som eige sak. 

Framlegg til vedtak jobba fram i møtet vart samrøystes tilrådd til kommuenstyret. 

 

FS - 004/2018 VEDTAK: 

Formannskapet ønskjer at det vert laga eigen reguleringsplan for naustområde på Hosteland med 

omkringliggande areal og at saka kjem attende til formannskapet som oppstartsvedtak. 

 

Reguleringsplan for vegløysing  for fv 570 butikken på Hosteland til tunnelen, samt  kryss fv 570 

Fensfjordvegen x fv 376 Yndesdalsvegen inkludert avkøyringa til Hosteland kai / Treet vert å kome 

attende til og vert framlagt som eige sak. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



005/2018: Mindre reguleringsendring Hosteland sentrumsområde 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Masfjorden kommune vedtek at det i medhald av plan- og bygningslova sin § 12-14 vert gjort 
følgjande mindre reguleringsendring i reguleringsplan for Hosteland sentrumsområde. 

 Punkt 3.5.1 i føresegna vert endra til følgjande formulering: 

Maksimal utnytting for KBA1 er sett til %BRA= 90%. Maksimal mønehøgd er sett til 17,5 
meter over gjennomsnittleg planert terreng. 

   

   

16.01.2018 FORMANNSKAPET 

Saka vart drøfta. 

Framlegg til vedtak vart samrøystes tilrådd til kommunestyret. 

 

FS - 005/2018 VEDTAK: 

Masfjorden kommune vedtek at det i medhald av plan- og bygningslova sin § 12-14 vert gjort 

følgjande mindre reguleringsendring i reguleringsplan for Hosteland sentrumsområde. 

 Punkt 3.5.1 i føresegna vert endra til følgjande formulering: 

Maksimal utnytting for KBA1 er sett til %BRA= 90%. Maksimal mønehøgd er sett til 

17,5 meter over gjennomsnittleg planert terreng. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



006/2018: Kulturminneplan for Masfjorden - vedtak av planprogram 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Planprogrammet for kulturminneplan i Masfjorden vert vedteke slik det ligg føre. 

   

   

16.01.2018 FORMANNSKAPET 

Saka vart drøfta. 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 

FS - 006/2018 VEDTAK: 

Planprogrammet for kulturminneplan i Masfjorden vert vedteke slik det ligg føre. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



007/2018: Delegerte saker 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Delegerte saker vert tekne til orientering 

   

   

16.01.2018 FORMANNSKAPET 

Delegerte saker: 

· Delegert vedtak - innvilga startlån 

· Søknad om startlån 

 

FS - 007/2018 VEDTAK: 

Delegerte saker vert tekne til orientering 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



008/2018: Referatsak 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Referatsaker vert tekne til orientering 

   

   

16.01.2018 FORMANNSKAPET 

Referatsaker: 

1. Svar på søknad om fornya konsesjon 

2. Pris på konsesjonskraft år 2018 

3. Høring - Gjennomføring av kommunestyre- og fylkestingvalget i 2019 og stortingsvaglet i 

2021 

4. KS-strateginotat -  http://www.ks.no/fagomrader/Arbeidsgiver/lonn-og-tariff/debattheftet-for-

2018 

 

Orientering frå rådmann: 

· Påmelding til LVK -konferanse - oppmoding til formannskapsmedlemmer om å reise, 3 

påmelde frå kommunen (ordførar, varaordførar og rådmann). 

· Kva vil vere framtidas næringsliv i Nordhordland - invitasjon til samling frå Nordhordland 

næringslag 12 febr., invitasjon sendt pr e-post til alle. 

· Det er problem med kloakken på Sandnes og ein må gjere hastereperasjon. Tiltaket inneber at 

vi må justerer investeringsbudsjettet i salderingssaka i februar. 

· Øvingsfelt Masfjorden og Gulen brann og redning -  ein er i gang med å realisere etableringa 

· IKT-NH - Osterøy ønskjer å endre organisering frå vertskommune til KL § 27, samt planar om 

utviding og utvikling av selskapet, ventar sak til politisk handsaming snarleg. 

· Kommunen får tilsyn av Fylkesmannen i Hordaland på arbeidet med samfunnstryggleik og 

beredskap den 13.febr. 

· Konsesjonskrafta 2018. Det er inngått avtalar hhv. med BKK om kostpris etter OED pris for 

anlegg før 10.4.1959, slik at kommunen får OED pris på alle anlegg i perioden t.o.m. 

31.12.2022, og med Hordaland fylkeskommune kring uttak av konsesjonskraft 1.1.2018-

31.12.2022. For 2018 inneber dette i praksis av uttaksvolumet til Masfjorden aukar  i 2018, og 

utgjer 53 GWh, og årleg uttak framover vert som tidlegare fastsett for kommande år, innan 

31.11. året før. OED pris på konsesjonskrafta vil medføre konsekvensar for eigedomsskatten, 

med noko  mindre eigedomsskatt til kommunen. 

 

FS - 008/2018 VEDTAK: 

Referatsaker vert tekne til orientering 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

  

http://www.ks.no/fagomrader/Arbeidsgiver/lonn-og-tariff/debattheftet-for-2018
http://www.ks.no/fagomrader/Arbeidsgiver/lonn-og-tariff/debattheftet-for-2018


Rett utskrift frå møteboka frå formannskapet 16.01.18 vert vitna: 

 
 

____________________________ 

Karstein Totland 

ordførar 

 

___________________________ 

Janne-Judith Kvamsdal Sandnes 

varamedlem til formannskapet
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